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Pres(s)praat November 2012

Beste Lionsvrienden,

Sinds mijn laatste pres(s)praat is er weer het
nodige gebeurd, zowel binnen onze club als
erbuiten. Presidentsverkiezingen in Amerika
waarbij Obama is herkozen als president, de
wisseling en verjonging van de macht in China en

de totstandkoming van het kabinet Rutte-II. Over
de plannen van het kabinet spreek ik geen
oordeel uit maar het lijkt wel zeker dat iedereen in meer of mindere mate de
komende tijd met de gevolgen daarvan geconfronteerd zal worden. In het
verlengde daarvan voorzie ik een toenemend beroep op serviceclubs. Voor
onze club is dat een kans en tegelijkertijd een uitdaging om invulling te geven
aan ‘We serve’.  

Ben Smeenk heeft onlangs bekendgemaakt dat hij een mooie promotie heeft
gemaakt. Hij wordt per 1 januari 2013 directeur bedrijven bij de Rabobank
Vallei en Rijn in Veenendaal. Met alle felicitaties die daar bij horen, is de
keerzijde dat Ben onze club op termijn gaat verlaten en dat er dus binnen het
bestuur een vacature ontstaat voor tweede vice-president. Het bestuur
oriënteert zich daarop en hoopt u snel de opvolger van Ben te kunnen
presenteren. 

De afgelopen weken heb ik een aantal cluboverstijgende bijeenkomsten
bijgewoond. En ik moet zeggen dat betrekkelijk abstracte noties als Zone en
District daardoor meer gaan leven. Je ziet en merkt dat er binnen de
Lionsorganisatie heel veel mensen actief zijn die op bestuurlijk niveau
proberen de clubs te ondersteunen en te faciliteren. Zo heb ik kennisgemaakt
met de nieuwe voorzitter van zone 2b, Henk Sijbrandij van Arnhem
Arenacum. Op een bijeenkomst bij hem thuis gaven 10 van de 12 presidenten
van de clubs uit de zone acte de présence. Wat mij opviel is dat elke club
ondanks (of dankzij?) de gemeenschappelijke Lionsachtergrond toch een

geheel eigen karakter heeft. Voor een deel heeft dat te maken met de aard
van de club – mannenclub, vrouwenclub of gemengde club – maar ook door
de keuzes die een club maakt. Zo doet Arnhem Arenacum niet aan fundraising
maar levert alleen handjes onder het plastische motto ‘klauwen uit de



Bul letin nummer 288 - november 2012 Lions  Club Doetinchem

Pagina 4

mouwen’.  Een andere opvallende keus is die LC Arnhem heeft gemaakt: deze
club heeft er bewust voor gekozen een 50+ club te zijn. En ja, deze club heeft
ook aanwas van nieuwe leden. De zone is mede bedoeld om ervaringen uit te
wisselen en dat gebeurde dan ook. LC Wisch de Hamalandse Marken heeft

plannen om volgend jaar in Ulft een luchtballonnenfestival te organiseren. LC
Duiven heeft dat al eens gedaan en kon meteen wat praktische tips
meegeven.

Maar ook op districtsniveau zijn vele Lions actief. Als u daar een bijdrage aan
zou willen leveren heeft u nu de kans: in het fiscal year 2013-2014 is er een

groot aantal vacatures te vervullen, waaronder die van 2e VDG en
districtssecretaris. Twijfel of u wel beschikt over de benodigde capaciteiten en
ervaring is niet nodig omdat het district u zo nodig kan bijscholen. Ook aan
een andere voorwaarde voldoen de meeste leden van onze club: u moet
tenminste zes jaar Lion zijn. Op de recent gehouden najaarsdistrictsconventie
was er na de pauze een boeiende lezing van Prof. Dr. Albert van den Berg van
de TU Twente. Hij houdt zich bezig met onderzoek op het gebied van nano-
technologie en behoort op zijn vakgebied tot de wereldtop. Niet gehinderd
door enige kennis van nanotechnologie neem ik dat na zijn lezing zonder meer
voor waar aan. Het is indrukwekkend te zien hoever de wetenschap al
gevorderd is. Nanotechnologen werken met deeltjes in de grootte van
nanometers (één miljardste van een meter), zo klein dat ze met het blote oog
niet waarneembaar zijn. Binnen zijn vakgroep is de nanopil een veelbelovende

ontwikkeling. Deze nanopil is in feite een minilaboratorium waarmee in een
vroegtijdig stadium kanker kan worden opgespoord. Naast de mooie kanten
van dit soort onderzoek, realiseren de onderzoekers zich dat er over
nanodeeltjes ook nog veel niet bekend is, onder andere over de toxiciteit. 

Wat dichter bij huis heb ik onlangs vergaderd met de presidenten van LC Isala

en LC De Graafschap, Ria Schutte en Paul Bloem. Weinig verrassend (maar
daarom niet minder nuttig) hebben we gesproken over de onderlinge
contacten tussen onze clubs, de behoefte aan samenwerking en de mate
waarin. Waar we naar streven is om dit jaar een gemeenschappelijk
document te maken waarin we uitgangspunten formuleren hoe we als
Doetinchemse Lionsclubs met elkaar willen samenwerken. De bedoeling van
het document is ook om structuur te geven en continuïteit te bieden aan de
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besturen na ons omdat de samenwerking tussen onze clubs een onderwerp is
dat eens in de zoveel tijd de kop op steekt. Vanzelfsprekend houdt het
bestuur u op de hoogte van nieuwe ontwikkelingen. 

Zonder humor vaart niemand wel en ik waardeer dan ook zeer de pro-actieve
wijze waarop de redactie van ons bulletin op pagina 10 van het
oktobernummer ons twee voorbeelden geeft hoe het bulletin ‘nieuwe stijl’ er
uit zou kunnen zien. Maar de eerlijkheid gebiedt mij te zeggen dat het bulletin
‘oude stijl’ mij beter bevalt (zij het in een digitaal jasje, dat dan weer wel). 

Onder het motto ‘ Lions doen’ hoop ik u binnenkort weer te ontmoeten.

Bart van der Laan

president
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Verslag bijeenkomst 7 november

1. Opening
Bart opent de vergadering. En wil
het kort houden ivm presentatie
Pim. Rob Harding is ziek en heeft
zic h a fg e meld.  V r a a g  a an

vergadering of er iets is. Peter Bob
wil namens de cie. Maatschappij een enquête houden onder de leden.

2. Ingekomen stukken 
worden rondgestuurd. Inclusief de uitnodigingen voor de sinterklaasavond
5 december van Theo Soontiëns.

3. Mededelingen

! Ben Smeenk kondigt zijn aanstaande vertrek uit de Achterhoek aan en
uit onze Lions club. Bestuur zal zich beraden over een opvolger van
Ben.

! Bart doet verslag over Culitainment.  Toon Gasseling uit zijn kritiek op
de kok Toine Smulders die zijn medewerking slechts uit commercieel
gewin verleend zou hebben.

! Jumelage overeenkomst. Zaterdag 1 december zal een update van de

Jumelage overeenkomst plaatsvinden met de club uit Dorsten. 

! Bart uit zijn kritiek op de slecht bezochte TapHap in het Borghuis van 2
weken geleden.

! Bart en Theo zijn op bezoek geweest bij een districtsvergadering van
de Lions. Weinig mensen achten zich echter gekwalificeerd als
gouverneur, waaronder Chris. Daarnaast zijn er talloze overige
vacatures in de Lions organisatie. 13 in totaal om precies te zijn. 

! Tineke Roorda van Lions Bronckhorst wil een congres houden in
Lochem. Onderwerp duurzaam wonen en leven in de Achterhoek.
Kosten € 15,00.

! Bart heeft de heer Gerbrandy uitgenodigd, zonevoorzitter, om kennis
te komen maken.
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4. Bulletin

Wordt niet door bestuur ter discussie gesteld. Wel zal een peiling onder
de leden worden gehouden of men het bulletin per post of per mail wil
ontvangen. Aart-Jan vraagt zich af wat de portokosten zijn van het
bulletin. Bart-Jaap: € 50,00 per maand. Voorstel Aart-Jan: waarom wordt
het bulletin niet op de vergadering gewoon afgehaald? 
Nadruk wordt thans gelegd op de vraag: Hoe wil je het bulletin
ontvangen?

5. Financiën 

Financieel verslag kan niet gepaard gaan met controle van de
kascontrolecommissie. Voorstel Bart: Indien de vergadering akkoord gaat

met de begroting,  kan dit onder voorbehoud van de kascontrolecie?
Opmerking uit de vergadering is om de begrotingsvergadering en
jaarrekening uit te stellen tot een later tijdstip. Bart wenst echter dit
onderwerp nu reeds te behandelen, mede omdat de volgende
vergadering op sinterklaasavond zal zijn en naar verwachting minder
mensen aanwezig zouden zijn. 

! Penningmeester Bart-Jaap heeft het woord.
Heeft ontdekt dat de balans niet klopte. Het raadsel heeft hij uit de
balans gehaald. Het betreft een uitgave voor de jeugdcommissie die
hij een ander stempeltje heeft gegeven. Dit is de essentiële
verandering in de balans. 
Vragen over de jaarrekening. Gerard wil graag een lijn in de
jaarrekening. Bart-Jaap heeft weinig zin in geneuzel achter de komma.
Bart wil jaarrekening onder voorbehoud van de kascontrolecie laten
goedkeuren.

! Begroting voor 2012-2013.
Wordt toegelicht door de penningmeester. De helft van de contributie
wordt afgedragen aan de landelijke, althans overkoepelende Lions.
Aan inkomsten wordt geschat dat er minimaal 50% verdwijnt naar de
bovenliggende organisaties. Appèl aan de leden dat de commissies
aan de slag gaan om aan fundraising te doen om de kas te spekken.
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Chris: Heeft vorig jaar onder zijn bestuur beslist om enige rust binnen
de club te krijgen. Wel wenst hij nu dat er meer inkomsten voor
de club gegenereerd gaan worden. 

Bart: wil contributiehoogte gelijk houden. € 180,00 voor de leden en
€ 90,00 voor de 'members at large'. Vergadering gaat akkoord.

6. Commissies

Voorstel om verslagen van de commissies op de website te plaatsen.

Onduidelijkheid bij sommige commissies over de taken en rollen. Theo
heeft hierover in het bulletin reeds duidelijkheid verschaft.

Alle commissievoorzitters doen verslag.

Chris Geurink, namen de commissie Mensen: wil van de mensen weten
wat hun mankeert, omdat anders de commissie 'Lief en Leed' geen actie
kan ondernemen. Ook dienen de leden nieuwe leden aan te brengen. 

Programmacommissie Rob Harding is ziek. Zijn plaatsvervanger zegt dat
binnenkort verslag zal worden gedaan.

Commissie Publiciteit: Henk Breuker: Geeft aan dat een welgevuld
november nummer kan worden verwacht. 

Commissie Maatschappij: Peter-Bob doet verslag. Komt binnenkort met
een enquête over de netwerken van de leden.

Commissie Middelen: John Brands: doet verslag. Idem als cie.
maatschappij.

Commissie internationaal: Tom, idem.

7. Rondvraag

Ruud Wink: heeft informatieboekje gemaakt. Liggen bij de secretaris en
prijst afgifte aan nieuwe leden.

John Brands: heeft vraag over jaarrekening van de stichting DOS.
Secretaris zal deze doorsturen aan alle leden.

8. Nieuwe Website

Han Meijbergen legt het gebruik van de nieuwe website uit. Leden

moeten zich afmelden indien zij zijn verhinderd voor een activiteit. 

10. Bart sluit de vergadering om 21.30 uur
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Mijn leven tot nu toe
Levensverhaal van Pim Vestiens

Hoewel mijn (groot)ouderlijke roots in Nederlands Indië liggen ben ik op 23
september 1963geboren en later ook getogen in het mooie Nijmegen. De
kleuterschool bevond zich een beetje naast de rosse buurt, die overigens in
Nijmegen beperkt van opzet was. De lagere school heb ik doorgebracht bij de
jezuïeten. Een strenge katholieke school, waar aanvankelijk alleen nog
jongens werden toegelaten. Nu hebben deze broederorden een slechte naam
vanwege allerhande
seksueel misbr uik.

Persoonlijke heb ik er
niets van gemerkt,
wel heb ik aan den
l i jve  ondervonde n
dat zij de handjes los
hadden zitten als je
niet wilde luisteren. 

In de vijfde klas van
de lagere school ben
ik blijven zitten. Ik
had ik een ongeval
gehad met mijn fiets
waardoor ik een tijd
n o o d g e d w o n g e n
thuis moest blijven.
De broeder onderwijzer was van oordeel dat ik goed kon leren, doch een
achterstand had opgelopen. Daarom vond hij het beter dat ik een jaartje
overdeed omdat ik toch al voordelig jarig was. Daarna kwam ik voor het eerst

in een gemengde klas met meisjes. Een vreemde gewaarwording, met name
omdat met name de broeders opeens poeslief waren, terwijl ze het jaar
daarvoor in de jongensklas nog wild om zich heen sloegen.

Na de lagere school kreeg ik advies Mavo-Havo. Inmiddels had ik besloten om
piloot te worden, waarvoor minimaal Havo noodzakelijk was. Vervolgens ben

ik geplaatst op de Nijmeegse Scholen Gemeenschap. Aangezien ik per se Havo
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wilde halen, heb ik mij in de brugklas enorm ingezet, met als resultaat dat ik
na de brugklas het advies kreeg om naar het VWO te gaan. Erg tevreden over
mijn prestatie, heb ik in de tweede klas van het VWO er met de pet naar
gooit. Met als gevolg dat ik wederom bleef zitten. (Daarna toch weer goed

gekomen…)

In mijn puberteit mocht ik van mijn vader gaan zweefvliegen. Lijkt een dure
hobby misschien, maar die werd gesubsidieerd door de luchtmacht, als je
tenminste voldoende had voor Engels en wiskunde. En belangstelling voor de
luchtmacht…En dat had ik volop. Als 16-jarige vloog ik daarom in een Ka-8

zweefvliegtuig, een tijd waarin de mannen van staal maar de vliegtuigen van
hout waren… Helaas is het mij niet gelukt om beroepsvlieger te worden
omdat ik werd afgekeurd bij de luchtmacht. Het zweefvliegen heb ik echter
tot op vandaag volgehouden. 

Teleurgesteld over die afwijzing rijst dan de vraag: “ Wat ga je doen als je je

vwo diploma op zak hebt en niet echt weet wat te doen?”. Dan ga je rechten
studeren! Eenmaal in het studentenleven aanbeland ben ik lid geworden van
de studentenvereniging Carolus Magnus in Nijmegen en werd lid van het
dispuut Durendal. Ik beleefde een tijd vol jolijt en plezier en heb ervaren dat
kameraadschap in een dispuut erg groot is. Een harde kern van mijn
tijdgenoten ziet elkaar nog steeds. Ook gaan wij regelmatig samen op reis:
een zeilboor huren in het Caribische gebied,meedoen aan de Heineken
regatta in Sint-Maarten en reizen naar Zuid-Afrika. Hoe dan ook, als iemand
van het dispuut in de problemen zit, staat de rest voor elkaar klaar. Feesten,
partijen en in toenemende mate vrouwen en een niet zo grote motivatie
leidden er toe dat ik door hare Majesteit gesommeerd werd om mijn
dienstplicht te vervullen. ..

Op 6 januari 1986 moest ik opkomen in de Bernhard kazerne in Amersfoort
voor de officiersopleiding bij de cavalerie. Als jonge knaap van 22 kreeg ik het
bevel over een tankpeloton van 20 manschappen met vijf Leopard I-V tanks.
Weliswaar een leuke tijd, doch tevens een grote verantwoordelijkheid. In die
periode was de koude oorlog nog in volle gang en werd benadrukt dat wij niet
alleen voor de lol onze dienstplicht moesten vervullen. In die tijd heb ik de

nodige discipline geleerd die ik na mijn terugkeer in het studentenleven zeer
goed kon gebruiken. Afgezien van het bevel voeren over tanks was het wapen
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der cavalerie een mooi onderdeel om voor te dienen. De cavalerie is
doorspekt van tradities en mores,en ik word nog steeds uitgenodigd voor
officiers bijeenkomsten. in 1987 ben ik afgezwaaid. Even heb ik nog gedacht
om beroepsofficier te worden, doch omdat ik inmiddels mijn propedeuse op

zak had, heb ik besloten om toch mijn rechtenstudie af te maken en ditmaal
serieus. In 1992 ben ik afgestudeerd. Mijn afstudeer-vakken waren
faillissementsrecht en ondernemingsrecht. 

Een kleine zijsprong naar mijn privéleven. In 1987 heb ik mijn toenmalige
echtgenote Paula leren kennen, waarmee ik in 1995 ben getrouwd. Toen ik

eenmaal in Doetinchem ben komen werken, is zij echter na vijf jaren huwelijk
op een ander verliefd geworden,
waar na  de  onve r mi jde l ijke
echtscheiding volgde. Een zware
periode, gelukkig al weer lange
tijd achter de rug. Maar wat ga je
dan doen? Tja, golfen leek mij wel
een goed idee. Ook een hobby die
ik tot op heden nog steeds
uitoefen. Ook mijn vliegerhobby
heb ik uitgebreid, met het behalen
va n mi jn motorvliegbre ve t .
R e g e lm a t i g  h u u r  ik  e e n

motorzweefvliegtuig,  waarmee lange tochten naar bijvoorbeeld de
Waddeneilanden gemaakt kan worden met één passagier.

Na mijn afstuderen vond ik een eerste baantje als jurist bij een incassobureau
in Nieuwegein en daarna bij een deurwaarderskantoor in Nijmegen.
Aangezien de advocatuur mij erg leuk leek, ben ik gaan solliciteren. Op een

dag werd ik gebeld door onze eigen oud-president Chris! Hij is degene die mij
heeft uitgenodigd voor een gesprek bij het toenmalige advocatenkantoor
‘Remmelink advocaten. Daar werd ik aangenomen als stagiair. Een leuke en
leerzame tijd. Afgezien van enkele “akkefietjes” met de Chris, die tot ergernis
van mijn patroon soms de neiging had om hopeloze zaken op het bordje van
arme onervaren stagiaires te deponeren, kan ik zeggen dat in mijn werkzame
leven in de advocatuur dit kantoor het leukst is geweest. 
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Mijn echtscheiding en de fusie van Remmelink advocaten met de Jonge en
Peters advocaten te Zutphen, hebben mij doen besluiten om Doetinchem te
verlaten. Na de fusie werd het kantoor in mijn visie meer een omzetfabriek ,
terwijl de onderlinge sfeer van ondergeschikt belang werd geacht en ik mij

steeds meer alleen maar een nummer voelde. Terug dan maar naar Nijmegen.
Door mijn connecties in de advocatuur kreeg ik daar een baan bij Van den
Wildenberg & Van Halder advocaten. Een erg gezellig kantoor, maar helaas
zonder traditie in de faillissementspraktijk waarin ik inmiddels ervaring had
opgebouwd. Al gauw verveelde ik me en kwam tot de conclusie dat dit niet
echt de goede carrièrekeus was. 

In 2000 leerde ik mijn huidige partner Annelies kennen. Toentertijd was zij
tevens werkzaam bij JPR advocaten als jongste stagiair, zulks terwijl ik
inmiddels een ervaren medewerker was die net een echtscheiding achter de
rug had. ..Inmiddels zijn wij alweer 12 jaar samen, en hebben wij twee
prachtige dochters : Emma (2004) en Eva (2010).

Medio 2001 werd ik benaderd door een oude vriend en studiegenoot van mij
die deel uitmaakte van de maatschap Welling en Hofstede advocaten in
Doetinchem. Ik kreeg het aanbod om toe te treden tot de maatschap.
Weliswaar zou ik werkzaam zijn in een kleiner kantoor, doch geheel
gelijkwaardig zijn aan mijn partners. Dit sprak mij wel aan, o.a. omdat ik dan
wederom werkzaam zou zijn in Doetinchem, waar ik nog steeds woonde.
Vanaf 2003 heb ik deel uitgemaakt van deze maatschap. Een periode waar ik
hard en met veel plezier heb gewerkt. Ondanks het feit dat de samenwerking
niet met alle maten even optimaal was. Ik heb in ieder geval geleerd om
aanvaringen als zakelijke geschillen te leren zien. 

Helaas werd bij mij In 2010 een zeer ernstige vorm van keelkanker
geconstateerd. Juist in de periode dat Annelies moest bevallen van onze
jongste dochter Eva, bleek na een bezoek aan een KNO-arts dat een bultje in
de nek een symptoom van een zeer kwaadaardige vorm van keelkanker ging.
Onmiddellijk werd ik doorverwezen naar het Radboud ziekenhuis waar men
mij op uitdrukkelijk verzoek mijnerzijds mede de e lde  dat mijn
Overlevingskansen werden tussen 0 en 40% ingeschat. 40% alleen als de nog

te maken scans zouden uitwijzen dat er geen uitzaaiingen naar hart lever en
longen zouden zijn, anders 0! Vervolgens is mij gevraagd of ik mee wilde doen
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aan wetenschappelijk onderzoek. Het doel van het onderzoek was vooral om
na te gaan of de patiënt de kuren wel volhield.  Navraag bij mijn
dispuutgenoten die tevens arts zijn, leerde mij dat dit onderzoek in het
buitenland wel degelijk goede resultaten had opgeleverd. Daarnaast had ik

natuurlijk weinig te verliezen gezien de belabberde prognoses….

Eva is in die periode ‘gehaald’ door de gynaecoloog omdat de uitgetelde
geboortedatum samenviel met een van mijn kijkoperaties, waardoor ik een
aantal dagen het bed moest houden. Een erg goede service van het Slingeland
waardoor ik in de gelegenheid was bij de geboorte aanwezig te zijn.

Vervolgens heb ik mij vanaf medio 2010 onderworpen aan zes zware
chemokuren, waarna de bestralingen volgden. Aanvankelijk ging alles van een
leien dakje, doch omstreeks november 2010 leek het alsof de extra
chemokuren mij de das om zouden doen. In december 2010 was ik dermate
verzwakt en ziek dat ik dreigde te overlijden. Op dat moment kon het mij

eigenlijk niet zoveel schelen, slechts het feit dat ik een pasgeboren dochtertje
en een dochter van op dat moment zes jaren had, weerhield mij ervan om de
pijp aan Maarten te geven, voor zover je hierover iets te zeggen hebt. 

Chemokuren en bestralingen zijn beëindigd op kerstavond 2010. Daarna ben
ik meer dood dan levend naar huis teruggekeerd waarna ik langzaam ben

hersteld. Tot op de dag van vandaag ben ik hiermee nog steeds bezig. Het
gaat zeer voorspoedig mag ik wel zeggen. Eén van de vooralsnog blijvende
gevolgen zijn vermoeidheidsklachten en tintelende gevoelens in handen en
voeten. Eigenlijk benen en armen. Hierdoor kan ik niet meer schrijven omdat
de fijne motoriek ontbreekt. Ook kan ik niet meer zoveel eten als vroeger. Dit
is echter niet zo een groot nadeel, omdat ik 20 kg ben afgevallen, hetgeen ook
wel nodig was. Een dergelijke afslankkuur zou ik echter niemand willen
aanraden!

Medio 2011 ben ik weer voorzichtig aan het werk gegaan, tegen het advies
van mijn artsen in. Het was echter uiteraard niet mogelijk om 100% werkzaam
te zijn. Wel ging, en gaat het steeds beter. Maar het parttime werken werd
mij niet in dank afgenomen. Het heeft tot een vervelende situatie geleid die
er in resulteerde dat ik per 1 januari 2012 de maatschap heb verlaten en
omstreeks medio maart 2012 een bord in mijn tuin gezet. ’Vestiens
advocatenkantoor’ is geboren. Tot op heden heb ik geen spijt van deze stap!
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De Verjaardagskalender

De afgelopen maand

31 oktober 2012 Bart Jaap Pull ter Gunne 66 jaar

Alsnogmaals gefeliciteerd Bart Jaap!

De komende maand

2 december 2012 Koos Kuijper 60 jaar

11 december 2012 Martin Liefrink 67 jaar

14 december 2012 Chris Geurink 59 jaar

Fijne verjaardag heren!
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Culitainment 2012

Na een jaar voorbereiden was het dan zover: vrijdag 26 oktober 2012

arriveerden ruim 140 gasten in het Graafschapcollege om een unieke avond
mee te maken. 

Over de rode loper binnenkomend werd iedereen hartelijk welkom geheten
d o o r  de  lee r l in g e n  v a n  h e t
Graafschapcollege en naar de sfeervolle

ontvangstruimte begeleid alwaar een
heerlijk glas Prosecco klaar stond.
Voldoende tijd om alvast met elkaar bij
te praten onder de sprankelende
harptonen van Judith Baakman, die voor
een welhaast intieme sfeer zorgden. De
a a ng e bode n a muse  e n a nde r e
lekkernijen waren alvast een voorproef
voor de culinaire verassingen die de
gasten nog te wachten stonden.

Middels een even simpel als
ingenieus systeem (bedacht door
wie anders dan Theo Soontiëns) kon
iedereen daarna zijn fraai gedekte
tafel gemakkelijk vinden. Na het
we lkomst woor d van Mir ja m
T oe poe l  die  niet naliet  t e
be na dr ukke n dat naast he t

fundraisingdoel ook het leerproject
voor de leerlingen van het GC van
belang was, was het wachten op
het spannende voorgerecht dat

bestond uit een toiture van Coquilles St.Jaques, courgettes en tomaat,
zoetzure sjalotjes en schuim van gerookte paling. Dat alles begeleid door een
voortreffelijke witte wijn. Een kleine 20, keurig geklede, leerlingen deden hun
uiterste best om zo snel mogelijk alle borden uit te serveren en bleven attent
bij het bijvullen van de glazen wijn en water.
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Wat maar weinig van de gasten
wisten was dat de donderdag ervoor
een 6-tal leerlingen van 10 uur tot
half zes bezig was geweest om onder

leiding van topkok Toine Smulders dit
voorgerecht te bereiden. De teller
stond die avond op 110, dus de
volgende dag weer volop verder…

Tussen de eerste en tweede gang

door werd het gezelschap verrast
door een optreden van Whatever
Happens, een groep die meer dan aangenaam de oren wist te strelen met
fabelachtige zang en dito presentatie. Een heerlijke onderbreking van het
diner. 

Ondertussen was men in de keuken
ongetwijfeld nog heel druk met het
afwerken van het tweede gerecht, ook
dit weer van hoge culinaire klasse: op
de graat gegaarde dikke schol, romige
gort met t r uf fe l ,  ba silicum en
gevogeltejus. Aan mijn tafel rees de
vraag wat gort ook al weer was. Henk
Kets kwam er het dichtst bij, hij dacht
aan geplette gerst…

Bij de ingang was een aantal gasten al gefouilleerd door iemand van “de
beveiliging” die niemand minder dan Magic Jack bleek te zijn die een
voortreffelijk staaltje van zijn magisch kunnen vertoonde. In een vlot tempo
en met humor wist hij Martje Eggens haar trouwring te ontfutselen om die
eerst grondig te bewerken en even later toch weer ongeschonden uit een
walnoot te voorschijn te halen. Alom bewondering voor deze geweldige act…

Ruim 140 borden uitserveren vergt natuurlijk de nodige voorbereiding. Met
name twee leerlingen, Nikki Rijksen en Leontien Mols, hebben zich meer dan
verdienstelijk gemaakt door een minutieus draaiboek te maken waarin van
minuut tot minuut de verrichtingen werden omschreven. Leuk om te zien hoe

http://nl.wikipedia.org/wiki/Gort
http://www.jackmagic.nl/
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deze twee er ook voor zorgden dat alles zo snel mogelijk verliep door zowel
soepel als bijna gestreng het uitserveren te regisseren. Ongetwijfeld talenten
die het wel zullen redden later…

Lang tevoren had T oine de
commissie al gezegd dat het
hoofdgerecht uit wild zou bestaan,
het wildseizoen was immers net
begonnen… Dus wat te denken van
Hertenr ug uit de oven met

g e st oofde  her t e nsc houder ,
geroosterde witlof en crème van
knolselderie, gefrituurde spruitjes,
jus van gedroogde abrikoosjes en
roze peper! Een plaatje om te zien
en een streling voor de tong. Een

formidabele prestatie die de keukenbrigade alle eer aan deed!

Terwijl Magic Jack zijn kunsten nu aan de tafels verder vertoonde en
Whateven Happens alle aandacht trok met hun zoetgevooisde melodieën,
was er ook alle ruimte om met de tafelgenoten te converseren. De achttien
tafels waren heel divers bemand. Sommige bedrijven hadden een hele tafel
gekocht, andere werden aan elkaar gekoppeld en de “particuliere” gasten
zodanig geplaatst dat iedereen zich uiterst prettig kon voelen in deze
sfeervolle aula van het GC die voor de gelegenheid omgetoverd was tot een
meer dan sfeervol restaurant.

De grootste verrassing voor mij was het dessert: drie bereidingen van
mandarijntjes en witte chocola.  Het stond zo simpel op het menu, maar het
was een onnavolgbaar goddelijke dessert!  De volgende ochtend hoorde ik dat
bij die bereiding het “toptalent”van het GC Toine een voorstel deed om de
bereidingsvolgorde te veranderen om te voorkomen dat de afzonderlijke
smaken teveel in elkaar opgingen. Toine was meer dan verrast, deze topkok in
spé had volkomen gelijk!!
Later heb ik hem zelf nog gevraagd of hij de afgelopen twee dagen talenten

had ontdekt in de keukenbrigade. Dat was zeker het geval, om er aan toe te
voegen dat dat niet alles zegt, want hij zelf behoorde tijdens zijn opleiding
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Vermoeid talent aan het eind van de avond

Onvermoeibare gasten aan het eind van de avond

bepaald niet tot de uitblinker. Overigens
is het wel zo dat één van de leerlingen
inmiddels in de weekeinden al in de
bekende Librije werkt! 

Het was al na elven toen Mirjam Toepoel
na een gesprekje met Spindo voorzitter
Marie-Louise Moonen de gasten kon
meedelen dat de opbrengst van deze
meer dan bijzondere benefietavond niet

minder dan € 10.059 was. Dank zij de
vaak belangeloze medewerking van
velen konden de kosten zo veel mogelijk gedrukt worden waardoor bijna 60%
van de couvertprijs ten goede kwam aan het motto: “Culitainment brengt
Spindo duurzaam onderdak.”

De avond werd besloten met een spetterend mini-concert door Whatever
Happens dat door een medley van Beatles en Abba nummers precies de
sfeersnaar wist te raken die vanaf de eerste harptonen van Judith tot de
laatste noten van deze geweldige Wehlse performers kenmerkend is geweest.

Tegen middernacht konden wij alleen maar terugkijken op een geweldig

geslaagde avond voortreffelijk georganiseerd door de drie Doetinchemse
Lionsclubs onder de bezielende leiding van Miriam Toepoel en Tessa de Jong
die daarvoor terecht door de presidenten in het zonnetje werden gezet.
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Theo’s Tekstje

(Niet) Alles is zinloos

Maslow had natuurlijk geen gelijk met zijn

piramide van menselijke behoeften, maar het lijkt
zo’n logisch verhaal dat het best makkelijk is om
er enige waarheid aan toe te kennen:

Pas nadat een lagere behoefte is bevredigd komt
een mens toe aan het bevredigen van de

volgende.

Het is ook wel iets te gemakkelijk geformuleerd, maar toch kunnen we ons
wel iets voorstellen bij de gedachte dat de mens eerst zoekt naar eten en de
warmte en de geborgenheid van, zeg, een kartonnen doos, alvorens op zoek
te gaan naar een pen en papier om zijn levensverhaal te gaan schrijven. En

logisch dat de behoefte aan waardering vooraf gegaan wordt door een
behoefte aan sociaal contact. Want door wie zou je gewaardeerd willen
worden als je je hoegenaamd niets gelegen laat liggen aan contact met wie
dan ook? 

Aan de andere kant is de mens slim genoeg om te weten dat je beter met zijn

tweeën op berenjacht kunt gaan dan alleen. Dan kun je maar beter eerst je
behoefte aan sociaal contact bevredigen, om daarmee later samen je
gezamenlijke fysieke honger te stillen. En als je niks te eten hebt omdat er
eenvoudigweg niks voorhanden is, is het beslist leuker om je tijd te doden
met een muurschildering te maken of een lied te zingen, dan om suf voor je
uit te staren. Al zal dat uiteindelijk wel gaan gebeuren als het gebrek aan
voedsel te lang duurt. Maar dat is meer een energieprobleem dan het
probleem van een gebrek aan drang. 

Onze sa me nle ving  he eft gebrek aan geld en overal is er,
t e r e c ht of  ont e r e c ht , bezorgdheid en  paniek over de
toekomst. Duidelijk is dat de hand op de knip moet om de
onzekere ti jden die na kende  zijn met wijsheid
tegemoet te treden. De overheid doet dat en
geeft onwillekeurig gehoor aan de “wetten”
van Maslow door meteen te bezuinigen
op de bovenste l a g e n  v a n  z i j n
b e f a a m d e piramide. 
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Tornen aan zaken als veiligheid, zekerheid en lichamelijke behoeften zal niet
snel gebeuren ook al zal het de vraag zijn of dat te voorkomen is. 

Hoe dan ook, het zal voor velen voelbaar moeilijker zijn om behoeften aan
sociaal contact (denk aan zieken, ouderen, alleenstaanden) waardering en
erkenning (denk aan werkelozen, jongeren) en zelfontplooiing (denk aan
kinderen) te bevredigen. Is dat erg? 

Ja, dat is erg, omdat het juist die dingen zijn die mensen het gevoel geven een
zinvol leven te leiden. Het zijn juist die dingen die mensen het gevoel geven
dat ze meer zijn dan slechts een organisme waar af en toe een homp brood in
moet om te kunnen blijven functioneren.

Er staan ons dingen te wachten die ons een jaar of vijf nog ondenkbaar
voorkwamen: bibliotheken die gesloten worden; buurthuizen en dagopvang
voor gehandicapten en ouderen: we kunnen of willen het niet meer betalen;
cultuuronderwijs dat uit de scholen verdwijnt; theaterbezoek dat
onbetaalbaar wordt; mensen die hun huizen moeten verlaten omdat huur of
hypotheek niet meer kunnen worden opgebracht. En dan denk ik nog niet
eens heel diep na. 

Het zijn krachten die op onze samenleving inwerken waar we natuurlijk niets
aan kunnen veranderen: ze zijn te groot. In eerste instantie telt iedereen
natuurlijk eerst zijn eigen zegeningen in de hoop dat de storm over zijn hoofd
heen zal waaien. Niks menselijks is ons vreemd. Maar indachtig Maslow zou ik
zeggen: als je eerste behoeften zijn veiliggesteld, laat ons dan aan de slag
gaan en kijken wat we voor anderen kunnen betekenen. Niet zozeer met geld,
want de bodemloze krater van deze crisis kunnen (zelfs) wij niet dempen,

maar wel met aandacht voor die dingen die mensen een gevoel van geluk en
eigenwaarde geven: ontmoeting, waardering en zelfontplooiing. 

Vraag me nu niet hoe, ik weet het niet precies en wil het ook nog niet precies
weten. Maar ik ben me bewust van wat er allemaal aan komt en ik zit gelukkig
in de commissie Middelen en mag er over denken met andere wijze leeuwen

die weten waar mosterd te halen valt. En ik heb er zin in. Want niet alles is
zinloos.

Theo Soontiëns 
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Ingezonden brief

Geachte president, beste Bart,

Met veel plezier heb ik jouw pres(s)praat van oktober gelezen. Goed om te
lezen welk vertrouwen je hebt in de capaciteiten van de clubleden en de
toekomst van de club. Net zo als ik er vertrouwen in heb dat jouw bestuur de
commissietransitie uiteindelijk in goede banen zal weten te sturen.

Meer dan verbaasd was ik evenwel over je slotalinea waarin je zonder enige
aanleiding poneert dat de kans bestaat dat je zomaar (ongetwijfeld goed
bedoelde) adviezen van leden zult negeren. Je refereert daarbij aan een boek
van Robbert Dijkgraaf, directeur van het IAS in Princeton. Misschien komt het
omdat ik zelf nog onder de indruk ben van mijn bezoek aan Princeton in juni
van dit jaar, maar ik kon mij niet voorstellen dat RD dit zo maar stelt. Daarom

heb ik “Het nut van nutteloos onderzoek” direct aangeschaft en gelezen. En
jawel, jouw opmerking is helaas een goed voorbeeld van wat in vaagtaal
wordt genoemd “decontextualisering”: succes in de wetenschap
veralgemeniseer je ten onrechte naar succes overal. 

Op blz. 11 begint RD met een uiteenzetting van zijn “Tien regels voor succes in

de wetenschap”. De eerste negen daarvan licht hij netjes toe, maar zijn tiende
(inderdaad: Luister niet naar advies) krijgt geen enkele toelichting. Maar uit
de toonzetting van de overige regels kan je de licht humoristische intentie zelf
wel afleiden: behoud je eigen verantwoordelijkheid.

Ik weet niet wat je bedoeling is geweest met het citeren van de 10e regel.

Immers, het presidentschap van een Lionsclub heeft op geen enkele manier
wetenschappelijke aspecten waarvoor strikte regels nodig zijn.  Sterker nog,
de eigenwijsheid die een (beginnend) wetenschapper nodig heeft om
succesvol onderzoek te doen, is juist niet van toepassing op het besturen van
een Lionsclub. Daar gaat het toch juist veel meer om het zich ten dienste
stellen van de leden en de club. Ik weet niet of je opgevallen is wat RD op blz
30 schrijft: 
“De tolerantie om naar anderen te luisteren neemt wel af met de jaren”. Ik
kan me niet voorstellen dat daar bij jou sprake van is.  Derhalve kan jouw
opmerking waarschijnlijk beter beschouwd worden als een “slip of the pen”. 

Zelf probeer ik me altijd voor te houden “Iedere kritiek is een gratis advies”.
Daar kan je twee dingen mee doen: je luister er goed naar en als het hout
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snijdt kan je daar je voordeel mee doen, of je kunt er niets mee en dan kan je
het gewoon langs je heen laten gaan. In beide gevallen zul je er een goed
gevoel aan over houden.

(Overigens, het boek gaat, in tegenstelling tot wat de titel suggereert
nauwelijks over al dan niet nutteloos onderzoek. Alleen de eerste 5 pagina’s
gaan daar expliciet over. Wel een beetje misleidend dus. Maar toch heb ik als
onbeduidend alfamannetje de 327 bladzijden geboeid gelezen. RD is een
sublieme bèta-mastodont die natuurlijk niet voor niets in Princeton terecht is
gekomen. 

Ik ben hem wel dankbaar voor zijn column “Unplugged”op blz. 118 die als
volgt begint:

“De eerste regel. En de rest van de eerste alinea. Vervolgens de eerste regel
van de tweede alinea. Ten slotte de laatste zin.    

Onderzoek heeft uitgewezen dat dit de manier is waarop veel mensen
artikelen lezen, zeker als ze dat op internet doen. Als de schrijver geluk heeft,
krijgt de derde alinea nog een vluchtige blik (…) maar het grootste gedeelte
van een tekst wordt overgeslagen”.

Er is geen enkele reden om te denken dat wij als Lions en Papillons een ander
leesgedrag zullen vertonen als het Bulletin alleen in digitale versie zal
verschijnen. Dat doet dus zeker afbreuk aan de functie van het Bulletin en is
niet erg netjes tegenover alle scribenten die hun bijdrage er aan leveren. Ik
vraag je daarom nog eens goed na te denken over de vraag of het wel
verstandig is om de verschijningsvorm van het Bulletin te versoberen.

En let wel, om alle misverstand te voorkomen: dit is geen advies, maar
gewoon een vraag…

Met hartelijke Lionsgroet,

Henk Breuker.                 
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de 10 minuten van… Henk drost

Het zal je maar overkomen: je wilt er de tijd voor nemen om je “10 minuten”

zorgvuldig voor te bereiden en zelfs van plan zijn om je daarin modern en dus
kwetsbaar op te stellen als een medische ingreep die je al talloze keren hebt
verricht ineens gecompliceerder blijkt te verlopen dan verwacht mag worden.
Zelfs dreigt er even een klacht tegen de maatschap.

Het overkwam Henk Drost op de dag dat hij tijdens de taphap 10 minuten

over zijn leven zou vertellen. Weg voorbereiding! “Daarom praat ik voor de
vuist weg en als ik na 10 minuten nog maar bij mijn middelbare schooltijd ben
gekomen, moet de president maar ingrijpen…!”

Bijna 60 jaar geleden werd Henk in Venlo geboren in een godsdienstig
gemengd gezin. Vader Drost liet bij de aangifte alleen de naam Hendrik

noteren tot ongenoegen van zijn katholieke moeder.  Dus geen enkele
toevoeging en zeker geen Maria. De familie Drost was een betrekkelijk
eenvoudige familie (vader was ooit autogeen lasser) waarin niemand had
doorgeleerd. Henk heeft die kans wel gekregen en onder het motto “Wat
moeilijk is, is beter.” koos hij voor een bèta-opleiding met vakken als wis- en
natuurkunde op het Gymnasium Augustijnen. Henk herinnert zich nog de
klassenopstelling:  2 rijen leerlingen. De ene rij is goed terechtgekomen, de
andere een stuk minder. Hij kijkt met enige weemoed aan die tijd terug. Henk
bleek goed te kunnen leren al werd hij daar soms negatief op aangekeken. Na
de middelbare school besluit Henk om in Nijmegen medicijnen te gaan
studeren. Een bezigheid die hij vol enthousiasme combineerde met sportieve
activiteiten als voetbal en handbal.

Henk geeft ons een inkijkje in de verschillen tussen de “snijders” en
“beschouwers”  in het medisch metier: “Chirurgen doen alles, maar weten
niks; beschouwers weten alles maar doen niks en onderaan in de hiërarchie
de psychiaters: zij doen niets en zij weten niets.”

Zijn diensttijd heeft hij in het militair hospitaal doorgebracht. Netty had hij
toen al leren kennen en hun huwelijk zorgde er niet alleen voor dat hij meer
soldij kreeg, maar ook dat hij gevrijwaard werd om als Unifiller naar Libanon
te worden uitgezonden.

De eerste echte medische stappen zette hij in Eindhoven waar hij zich richtte
op de interne geneeskunde. Aansluitend verkaste hij naar het
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Radboudziekenhuis in Nijmegen waar cardiologie een deel van zijn opleiding
werd. Als “jonkie” in de rangorde hield hij tijdens een seminar een verhaal
over een nieuw medicijn om stolsels op te lossen dat kennelijk zo veel indruk
maakte dat hij prompt gevraagd werd helemaal naar cardiologie over te

stappen. Hij heeft in die tijd al o.a. op 5 december (hoe verrassend kan het
zijn…) 1981 een geslaagde experimentele operatie mee uitgevoerd. Mede
dankzij een door hem ontwikkeld behandelprotocol werd een vrouw die werd 
binnengebracht met een infarct, heel erg snel weer “opgelapt”. Uiteindelijk
stapt hij op verzoek over naar de Universiteit van Leiden om daar zijn
opleiding cardiologie in 1985 af te ronden.

Henk heeft van nabij meegemaakt welke enorme vooruitgang is geboekt door
de zich steeds verder ontwikkelende technieken. Maar net nu hij daarover wil
beginnen merkt hij dan toch dat 10 minuten snel voorbij zijn en moet hij ons
helaas ongetwijfeld boeiende verdere verhalen onthouden.

HB 
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Indian Summer

Het is al weer een aantal jaren geleden dat wij in een oktobermaand 

rondreden in Pennsylvania en New Jersey. Muziek van John Denver aan en
kilometerslang rijden over de Blue Ridge Mountain. Genieten van de
ongelooflijke kleurenpracht die het najaar biedt. Op en top “Indian Summer”.

Een paar weken terug was het bij ons ook plotseling warm, zomerse
temperaturen van wel 23 graden. Volop zon en een even mooie maar wel

veel kleinschaliger kleurenpracht. Ook bij ons dus “Indian Summer”. 

Maar waarom toch de naam “Indian Summer”?

Ik zou daar niet over schrijven als onze president in zijn prespraat niet
Robbert Dijkgraaf had aangehaald die sinds deze zomer directeur is van het
Institute for Advanced Studies in Princeton (NJ). (Albert Einstein was een
voorganger…) Een buitengewoon gerenommeerd onderzoeksinstituut,
overigens geen onderdeel van de
prestigieuze Princeton University. 

Afgelopen zomer bezochten wij
Princeton, een kleine stad van
14. 000 inwone r s.  T ypi sc h
Amerikaans, veel prachtige lanen
met groen, weinig hoogbouw,
schitterende gebouwen met als
hoogtepunt de campus va n

Princeton. Heerlijk om rond te
dwalen tussen de fraaie bouwsels
die de universiteit vormen en je
deed wanen in Oxford en Cambridge. Er zullen vast nog wel wat Hollandse
roots liggen, want de mainstreet heet niet voor niets  Nassaustreet. Veel
winkels, geweldige bookstores en prima restaurants. We hebben er heerlijk
geluncht met onze oud-exchange student Suzy en haar man Ted…

Terug naar Robbert Dijkgraaf en vooral zijn vrouw Pia de Jong. Zij is
psychologe en schrijfster van twee romans. Sinds hun verhuizing naar
Princeton schrijft zij wekelijks een verhaal in NRC-Handelsblad over het leven
in de USA. Een week of wat geleden onthulde zij voor mij het raadsel Indian
Summer
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Genoeglijk samenzijn in Princetown

Stel je voor, de eerste settlers arriveren mondjesmaat  in de 17e eeuw in het
oosten van de VS. Onbekend met het landschap, het klimaat,  de
oorspronkelijke bewoners met wie zij een stroeve verhouding hadden,
zochten zij moeizaam hun weg naar een redelijk bestaan. Tot hun verrassing

stegen de temperaturen in september/oktober tot ongekende hoogten en
scheen de zon volop. De kleurende bladeren moeten het een feest hebben
gemaakt: de zomer is teruggekeerd. 

Alles bij elkaar een goede reden om allerlei zaaigoed weer in de grond te
stoppen. Immers, voedselvoorziening was karig en belangrijk, dus iedere kans

direct aangegrepen. Maar na een aantal weken gaat het helemaal mis. Niks
geen teruggekeerde zomer, maar een koude kille herfst, gevolgd door een
ongenaakbare winter. Weg al het kostbare zaaigoed! 

Voor de settlers was het helemaal duidelijk: in dit land is de natuur volkomen
onbetrouwbaar! Net als de indianenbevolking! Het begrip “Indian summer”

was geboren! 

Waar of niet waar? Ik vind het in ieder geval een geweldig verhaal!

HB 

http://en.wikipedia.org/wiki/Indian_summer
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O Werkgroep Zorg
Aart van Silfhout, Coördinator
Rien ter Brugge (PM)
Henk Drost
Wim Frommé (PM)
Jan van Iersel
Theo Kamps (PM)

Jan Kruit (PM)
Bart van der Laan
Martin Liefrink
Jan Loggers
Hans de Vries
Kees van Wingerden 

� Commissie Middelen
Is pro-actief in het verzinnen van formats voor acties. Zij kent en ontwikkelt methoden om gelden bij derden
los te maken ten behoeve van de door de Werkgroep Maatschappij aangedragen doelen. Daarnaast houdt
de werkgroep contact met de Doetinchemse Uitdaging en NL Doet om te bezien waar en wanneer onze
“handjes” ingezet kunnen worden. De jaarlijkse wijnactie valt onder deze commissie.
Voorheen:  fundraisingscommissie (statuten) 
John Brands, voorzitter

Harco Kikkers
Theo Soontiëns 
Martin Liefrink
Henk Drost
Kees van Steenbergen
Jos Niesink

� Commissie Programma
Houdt zich bezig met het invullen en uitvoeren van alle
activiteiten die de Lions zelf betreffen. Zorgt voor de
invulling van het jaarprogramma v.w.b. de reguliere
clubbijeenkomsten. Organiseert evenementen voor de
clubleden en, indien gewenst, hun partner. Ook hoort de
Interservice tot de taken van deze commissie. 

Voorheen: activiteitencommissie, 
programmacommissie en 
evenementencommissie

Rob Harding, voorzitter
Hans Kietselaer
Toon Gasseling
Jan Jurriëns
Gerard Roelofsen

� Commissie Maatschappij
Houdt actief zicht op ontwikkelingen in de samenleving en
is pro-actief in het signaleren van behoeftes die er in de
samenleving (gaan) ontstaan. De commissie kan ideeën
aandragen voor het programma: lezingen en bezoeken.
De werkgroep Zorg valt onder deze commissie.
Voorheen: activiteitencommissie (statuten) 

Peter Bob Peerenboom, voorzitter
Willem Terpstra
Ruud Wink
Kees van Wingerden
Herman van den Broek
Hans de Vries

� Commissie Mensen
Houdt zich actief bezig met werving en
begeleiding van nieuwe leden en het volgen
van elkaars lief en leed.
Voorheen: Ledencommissie. 
Chris Geurink, voorzitter
Jan Loggers

Pim Vestiens
Bert Lamers

Commissies 2012-2013
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!  Commissie Publiciteit
Is verantwoordelijk voor de interne en
externe publiciteit. Zij verzorgt het bulletin
en onderhoudt de website, onderhoudt
wanneer nodig de contacten met de pers en
neemt het voortouw bij het opzetten van
publiciteit voor onze acties.

Voorheen: Bulletincommissie
PR-Officer

Henk Breuker, voorzitter
Koos Kuiper
Theo Soontiëns
Han Meibergen
Henk Drost, photo-officer 1

Marnix Jansen Venneboer, photo-officer 2

� Priviliged Members
Rien ter Brugge
Hans Bruyn
Wim Frommé
Arnold van der Goot
Theo Kamps
Henk Kets

Jan Kruit
Toon van Oudheusden
Jan Thijssen

� Members at Large 
Gerard Hehenkamp
Henk Dijk

� Commissie Internationaal
Houdt zich bezig met die activiteiten waarin de
landsgrenzen worden overschreden. Daarin vallen dan
activiteiten als jumelage, peaceposter en
jeugduitwisseling, maar de werkgroep houdt ook zicht op
de impulsen die vanuit Oakbrook op ons afkomen. En
niets staat ze in de weg om de noden uit andere

werelddelen onder onze aandacht te brengen.
Voorheen: jeugdcommissie en jumelagecommissie.
Tom Jacobs, voorzitter
Henk Drost
Jan van Iersel
Marnix Jansen Venneboer
Jan Kruit (PM)
Han Meibergen

� Liontamer
Beheert en verzorgt de clubeigendommen en richt de
zaal voor de clubbijeenkomsten in en verzorgt de
attenties voor gasten. Dientengevolge is hij de
contactpersoon met de exploitant.
Harco Kikkers

� Kascontrole 
Henk Drost
Harrij Mathijsen

� Tail Twister
Jan Jurriëns
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Agenda 2012-2013

5 september 2012 17.00 uur Start seizoen - Barbecue bij Henk Kets

19 september 2012 18:00 uur Taphap (10 minuten van Koos Kuiper)

3 oktober 2012 20.00 uur mr. F. Schippers, directeur Belastingdienst

17 oktober 2012 18.00 uur Taphap (10 minuten van Henk Drost)

26 oktober 2012 18.30 uur Culitainment 2012

31 oktober 2012 18.00 uur Taphap 5e woensdag vd maand

7 November 2012 20.00 uur Pim Vestiens; zijn verhaal

21 november 2012 18.00 uur Taphap (10 minuten van Gerard Roelofsen)

5 december 2012 20.00 uur Vrolijke Viering Sint Nicolaas

19 december 2012 18.00 uur Taphap (10 minuten van Toon Gasseling)

12 januari 2013 16.00 uur Nieuwjaarsbijeenkomst in De Kruisberg 

16 januari 2013 18:00 uur Taphap (10 minuten van Harrij Mathijsen)

30 januari 2013 18.00 uur Taphap 5e woensdag vd maand

6 februari 2013 20.00 uur -invulling door Commissie Programma-

20 februari 2013 18.00 uur Taphap (10 minuten van Jos Niesink)

6 maart 2013 20.00 uur -invulling door Commissie Programma-

20 maart 2013 18.00 uur Taphap (10 minuten van Willem Terpstra)

3 april 2013 20.00 uur -invulling door Commissie Programma-

17 april 2013 18.00 uur Taphap (10 minuten van Hans de Vries)

1 mei 2013 20.00 uur -invulling door Commissie Programma-

15 Mei 2013 18.00 uur Taphap (10 minuten van Han Meibergen)

29 mei 2013 18.00 uur Taphap 5e woensdag vd maand

5 juni 2013 20.00 uur -invulling door Commissie Programma-

19 juni 2013 18.00 uur Taphap (10 Minuten van John Brands)

3 juli 18.00 uur Presidentswisseling


